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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Bent u bereid om in overleg te treden met de woningcorporaties over het realiseren van een 
ondergrondse voorziening ten behoeve van de restafvalinzameling voor de 
appartementencomplexen aan de Heerderweg? 
 
 
 
Antwoord 1: 
Het afvalbeleid van de gemeente Maastricht is gericht op het stimuleren van zoveel mogelijk 
afvalscheiding voor hergebruik en recycling. In het door de gemeenteraad in 2016 vastgestelde 
Beleidsplan Huishoudelijk Afval hebben we de ambitie uitgesproken om als gemeente in 2030 
(rest)afvalloos te zijn. Dit willen we bereiken door ons te richten op afvalstromen die nog niet goed 
gescheiden worden en dus nog (voor een groot deel) in het restafval belanden. Scheiding van deze 
afvalstromen stimuleren we door service, communicatie en financiële prikkels. Restafval is 
ongewenst en proberen we te voorkomen door het aanbieden ervan te ontmoedigen. De betaalde 
restzak is daarbij een prima middel omdat inwoners deze niet op ieder moment kwijt kunnen maar 
alleen op de inzameldag én er direct voor betaald moet worden (en niet achteraf via de afrekening 
afvalstoffenheffing). Het plaatsen van ondergrondse voorzieningen voor restafval worden sinds 2016 
dan ook niet meer gestimuleerd door ons. Wij zijn dan ook niet bereid om een ondergrondse 
voorziening voor restafval te realiseren voor de appartementencomplexen aan de Heerderweg. Wel 
onderkennen wij het probleem van het niet op het juiste moment aanbieden van de restzakken. 
Hiervoor zijn onze afvalcoaches regelmatig ter plaatse en zijn zij momenteel in gesprek met de 
woningbouwcorporatie, het particuliere verhuurbedrijf en bewoners in de straat. De 
woningbouwcorporatie heeft inmiddels extra capaciteit beschikbaar gesteld om de overlast van het 
verkeerd aanbieden van afval door hun huurders te voorkomen. 
 
 
Vraag 2: 
Bent u bereid om in overleg te treden met de bewoners over; 
a. De consequenties van het gebruik van een ondergrondse voorziening? 
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b. De eventuele gevolgen voor de gft-inzameling? 
c. De financiële gevolgen m.b.t. de afvalstoffenheffing? 
 
 
Antwoord 2: 
Zie antwoord op vraag 1.  
 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
  
 
John Aarts 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality, 
 
 


